
Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 13 stycznia 2025 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 9 

członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1.

2.

3.

4.

Marek Kaczmarek- przewodniczący

Krystyna Antkowiak

Barbara Fluder

Aleksandra Grzelak

5.

6.

7.

Irena Kaczmarek

Stanisław Kasprzyk

Antoni Odzimek

8. Tadeusz Warkocki

9. Anna Wojtaszek

W posiedzeniu nie uczestniczyła (usprawiedliwiona) Koordynator do spraw RS-

Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności;

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 2 grudnia br.; 

głosowanie;

3. Dyżur senioralny: Marek Kaczmarek;

4. Sprawozdanie z pobytu na kongresie w Warszawie dot. „pakietu senioralnego” w 

dniu 10. XII. 2024 r. - przedstawiciel „Wspaniałej Siódemki”;

5. Zapoznanie się z treścią pisma RS skierowanego do Burmistrza wraz z podjętymi 

uchwałami nr 3, 4, 5, 6;

6. Odczytanie treści pism wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego dot. Odpowiedzi na 

Uchwały nr 1,2, 3, 4, 5;

7. Zaproszenie do udziału w badaniu ankietowym dot. Bieżącej działalności RS - 

Departament Polityki Senioralnej, Kancelaria Prezesa Rady Ministrów;

8. Udział w szkoleniu on - linę „Bezpieczny Senior w Cyberprzestrzeni”;

9. Wolne głosy i wnioski;
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10. Posiedzenie zespołu redakcyjnego;

11. Zakończenie obrad sesji;

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia, sprawdził 

obecność stwierdzając, że obecni są wszyscy radni, posiedzenie jest więc 

prawomocne.

2. Został odczytany protokół z 2 grudnia 2024 roku, nie było do niego uwag, został 

więc zatwierdzony jednogłośnie.

3. Podczas dyżuru radnego Marka Kaczmarka nie było petentów. Przewodniczący 

odniósł się do sprawy zgłaszanej kilka miesięcy temu przez jedną z mieszkanek 

Kórnika. Pani ta poruszająca się przy pomocy balkonika miała problemy z wejściem 

do Ośrodka Zdrowia, obecnie drzwi wejściowe są dostosowane dla osób 

niepełnosprawnych.

4. Przewodniczący poinformował, że na kongresie w Warszawie dotyczącym „pakietu 

senioralnego” niebyło przedstawiciela gminy Kórnik.

Przewodniczący RS jako jedyny przedstawiciel uczestniczył w szkoleniu Rad 

Seniorów organizowanym przez „AKTYWNI PLUS” w Młodzikowie.

5. Przewodniczący przypomniał treść pism skierowanych do burmistrza wraz z 

podjętymi uchwałami. Były to pisma oznaczone numerami: 3, 4, 5, 6. Pisma dotyczyły 

zasad bezpieczeństwa:

- na skrzyżowaniu pl. Powstańców Wielkopolskich z ulicą Poprzeczną i Dworcową,

- na chodniku przy ulicy Szkolnej,

- na ulicy Staszica i Dworcowej,

oraz stanowiska Rady Seniorów na temat propozycji jaką przedstawił radny Robert 

Maliński. Rada Seniorów odniosła się do treści pisma i przedstawiła uzasadnienie 

swojej decyzji.

6. Zostały odczytane pisma wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego dotyczące 

odpowiedzi na uchwały nr 1,2, 3, 4, 5.

Uchwała dotycząca dodatkowych miejsc parkowania została skierowana do Komisji 

Bezpieczeństwa.

Uchwała dotycząca oświetlenia na ulicy Bóżniczej została zrealizowana.

Uchwały dotyczące poprawy bezpieczeństwa, a szczególnie parkowania 

samochodów zostaną przedłożone na Komisji Bezpieczeństwa.
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7. W badaniu ankietowym dotyczącym działalności Rad Seniorów przeprowadzanym 

przez Departament Polityki Senioralnej Kancelarii Prezesa Rady Ministrów wziął 

udział przewodniczący Marek Kaczmarek.

8. W szkoleniu one- linę „Bezpieczny Senior” uczestniczyli: Barbara Fluder, Marek 

Kaczmarek i Tadeusz Warkocki.

Marek Kaczmarek dodał, że może też udostępnić materiały ze szkolenia w 

Młodzikowie, w którym uczestniczył.

9. W wolnych głosach i wnioskach rozwinęła się dyskusja na temat oszukiwania 

seniorów. Anna Wojtaszek przypomniała, że „Wspaniała Siódemka” organizuje 

cykliczne spotkania dotyczące bezpieczeństwa seniora i zdrowego stylu życia. Jest 

tylko prośba, żeby tego typu informacje były podawane do publicznej wiadomości.

Została poruszona też sprawa powiadamiania Rady Seniorów o przebywaniu w 

Kórniku członków Rad Seniorów z miast partnerskich z Kościerzyny, czy Bukowiny 

Tatrzańskiej.

Antoni Odzimek zaproponował, żeby na lutowe spotkanie Rady Seniorów został 

zaproszony burmistrz lub inny przedstawiciel Urzędu Miasta i Gminy.

Przewodniczący Marek Kaczmarek podziękował członkom Rady Seniorów za udział 

w uroczystościach patriotycznych. Poinformował też nieoficjalnie, że radny Antoni 

Odzimek został Honorowym Obywatelem Kórnika.

Został przedstawiony program wycieczek:

- Lubiąż,

- Brzózki.

10. Zespół redakcyjny kroniki zorganizuje spotkanie w celu kontynuowania tego, co 

zostało rozpoczęte.

11. Przewodniczący zakończył zebranie informując, że następne posiedzenie RS 

odbędzie się 3 lutego o godzinie 10:00 w Sali posiedzeń Ratusza w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder

Przewodniczący 
Rady Seniorów 

astaTSipny^Kórni
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